
Alpicat : 10 
anys de (EI Nou 
Pinetell ' 

Des que Esquerra d'Alpicat 
va entrar a l'Ajuntament 
(1995) van canviar molt les 
coses, en sentit cultural so-
bretot. Llavors ostentávem la 
regidoría de Cultura, Festes i 
Esports. Moltes de les coses 
que várem endegar encara 
perduren avui en dia. Em re-
fereixo a coses com els pre-
gons, que des de llavors sola-
ment es fan en cátala; a la sa-
ia de olens ja no oneja la ban-
dera espanyola. Tots els po-
píes de Ponent coneixen Al-
picat per la seva reconeguda 
fira, Ecojardí, que nosaltres 
vam endegar. 

Abans de romandre a 
'oposició, vam assumir la re-

gidoria de Treball i de Fires 
(1999), de la qual podríem 
destacar, entre altres coses, 
que vam impulsar i potenciar 
els cursos de formació co-
neguts com a Plans d' Ocu-
pado i Desenvolupament. 
D'aquests, destaquem el 
curs de jardinería i medi am-
bient, els tallers d'ocupacíó el 
quals repoblen el Tossal de la 
Corona, els mateixos tallers 
han remodelat i enjardínat la 
plaga Dr. Seres i han dut a ter-
me l'enjardinament i la millora 
del Pare del Grao. 

També vam potenciar el 
curs de paleta, els tallers 
d'ocupacíó del qual han fet la 
remodelació de l'antiga Casa 
del Negre, el pont i les escales 
que van fins al cim del Tossal 
de la Corona, també han re-
cuperat l'antic riu d'Alpicat, el 
Noguerola. 
Ara fa deu anys, també i 

complint com sempre amb 
el nostre programa electoral; 
vam comencar un nou pro-
jecte: voliem fer una revista 
municipal, on tots els alpica-
tins i les alpícatines pogues-
sin expressar la seva opinió. 
Aquesta realitat, després de 
mesos d'esforg i constan-
cia, va veure la llum el febrer 

del 1996. NaixiaE/ Nou
tell; nom que va sorgir de la 
revista que editaren el Grup 
deis Sardanistes d'Alpicat. 
Era una publicado modes-
ta; amb un pressupost zero. 
Realment costava 360 euros. 
Llavors Esquerra tenia la regi-
doria de Cultura. 

En la segona época de la 
revista, Esquerra ja no os-
tentava la regidoria de Cul-
tura; i la redacció va canviar; 
el nostre grup es va assaben-
tar d'aquests can vis a través 
d'un nou número de El Nou 
Pinetell; creiem que aquesta 
actitud va ser poc respectuo-
sa. En aquesta edició van in-
crementar el nombre de pagi-
nes i continguts. 

Esquerra proposa que 
l'equip de redacció sigui for-
mat per un membre o dos de 
cada grup municipal, ja que 
aquests, majoritáriament, 
representen la voluntat del 
poblé. També reclama que 
es pugui incloure publicitat 
d'empreses anunciadores, ja 
que així l'Ajuntament no hau-
ria de desemborsar tants di-
ners cada cop que és publi-
ques un nou número. 
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